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Abstract (en)
Shoulder weapon, with a long recoil travel, for firing high impulse ammunition, comprising a gun closed by a movable breech, a recoil damping
system, and an automatic or semi-automatic reloading device, characterised in that: - the assembly consisting of the gun (1), its movable breach
(2) and the part (3) for driving this movable breach slides, by means of runners (9), on a cradle (7) which is integral with the stock (8); and in that it
includes: - a shoulder safety plate (22) which, at rest, locks the percussion mechanism, the latter being released by pushing in this plate when the
firer supports the weapon against his shoulder and; - an actuator (37) positioned in the front handle (14) of the weapon in order to control the starting
of the firing sequence after sighting, this actuator, when it is not operated, locking the striker (23). <IMAGE>

Abstract (fr)
Arme d'épaule, à grande course de recul, pour tir de munitions à forte impulsion comprenant un canon fermé par une culasse mobile, un système
d'amortissement de recul, et un dispositif de rechargement automatique ou semi-automatique caractérisée en ce que : l'ensemble constitué par le
canon (1), sa culasse mobile (2) et la pièce de manoeuvre (3) de cette culasse mobile coulisse, par l'intermédiaire de patins (9), sur un berceau
(7) solidaire de la crosse (8); et en ce qu'elle comporte : une plaque de sûreté d'épaule (22) qui au repos verrouille le mécanisme de percussion,
ce dernier étant libéré par enfoncement de cette plaque lorsque le tireur appuie l'arme contre son épaule et ; un actionneur (37) positionné dans
la poignée avant (14) de l'arme pour commander la mise en route de la séquence de tir après visée, cet actionneur, lorsqu'il n'est pas commandé
verrouillant le percuteur (23). <IMAGE>
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